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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID 

 

Datum:  7 maart 2012 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  13.00 – 15.28 uur 

 

Aanwezig: de heer J. Spakman (voorzitter, PvdA), de dames C.E. Bloemhoff (PvdA) bij A3, 

L.R. van Gijlswijk (SP), K. de Wrede (Partij voor de Dieren), de heren B. Baldew (PvdA), 

R.O. Martens (PvdA) tot B2, W. Moes (PvdA), J.M. van Keulen (VVD), D. Jager (VVD), 

M.T. Gijsbertsen (GroenLinks), W.B. Leemhuis (GroenLinks), R.P. Prummel (Stadspartij), J.H. Luhoff 

(D66), J. Seton (CDA), E.B. Koopmans (ChristenUnie), J.B. Houwing (Student en Stad)  

Namens de griffie: de heer W.T. Meijer (commissiegriffier) 

Namens het college: mevrouw C.T. Dekker (GroenLinks), de heer T. Schroor (D66) tot B2 

Afwezig m.k.: de heren P. Rehwinkel (burgemeester) en A. Sijbolts (Stadspartij) 

Insprekers: mevrouw Kiki (op persoonlijke titel) en de heer Van der Veen (op persoonlijke titel) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 

 

A. ALGEMEEN DEEL 

 

A.1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: 

 Opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

 Constateert behoefte aan een presentatie door Ernst & Young over de stresstest. 

 Wijst op het werkbezoek aan het OM d.d. 17 april 2012. 

 Streeft ernaar het werkbezoek aan de politie al in april te organiseren met als mogelijke 

onderwerpen qat-gebruik, jaarplan Veiligheid, nieuw politiebestel en aanpak drugspanden. 

Wethouder Dekker: 

 Meldt namens de burgemeester dat algemene besluiten in de Gezinsbode zo veel mogelijk in 

het kort worden toegelicht per 1 april 2012. 

 Wijst op de rondgestuurde informatie over toepassing van de Wet dwangsom. 

Wethouder Schroor: 

 Wijst op een bijeenkomst volgende week over internationalisering. Het college neemt de 

input mee in de evaluatie internationalisering en de toekomstvisie voor de zomer. 

 

A.2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.3. Langetermijnagenda en lijst toezeggingen, initiatiefvoorstellen en moties 

De voorzitter: 

 Wijst op de rondgelegde brief van wethouder Dekker en een memo. 

 Concludeert dat de volgende punten worden afgevoerd: evaluatie cameratoezicht binnenstad; 

qat; rentebeleid; overzicht boetes; brief over begroting (vandaag besproken); initiatiefvoorstel 

trouwlocaties; moties 3, 4, en 5. 

 Stelt voor Mosquito volgende maand te agenderen; de gemeenterekening in mei; en kaders 

Koninginnedag in oktober. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

 Wil het plan van aanpak verbetering control gezien actuele ontwikkelingen handhaven. 

Wethouder Schroor: 

 Verwacht het stuk over het KlantContactCentrum (KCC) in mei of juni aan te kunnen bieden. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 

 Dringt erop aan de mening van de raad over het KCC mee te wegen, hoewel het een 

collegebevoegdheid is. 
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Dhr. Seton (CDA): 

 Wacht duidelijkheid over landelijke ontwikkelingen af wat betreft AED-alert. 

 Beraadt zich met mede-indieners op aanscherping van motie 6 over risicomanagement. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 

 Verzocht structureel bij de rekening een overzicht te geven van de toepassing van de Wet 

dwangsom en LSP in plaats van eenmalig. 

De lijsten worden gewijzigd vastgesteld. 

 

A.4. Rondvraag 

Mw. Kiki (inspreker op persoonlijke titel): 

 Sprak ondernemers aan de Oosterstraat, die niet op de hoogte zijn van de gevolgen van de 

tramplannen wat betreft voetgangerslichten, krappe fietsroutes en zeer smalle stoepen. 

 Gaat zich inspannen met belangenorganisaties gevaarlijke verkeerssituaties aan te kaarten. 

 Pleit ervoor te stoppen met de tram. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 

 Hoort graag een reactie op de inspreker. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 

 Vraagt of het college en de politie gesproken hebben over het zo veel mogelijk binnen houden 

van politiepaarden in verband met het rhinovirus. 

Wethouder Dekker: 

 Komt schriftelijk terug op de vraag over het rhinovirus en politiepaarden. 

 Wijst erop dat het tramtracé de afgelopen jaren in nauw overleg met klankbordgroepen en dus 

ook met ondernemers is vastgesteld. 

 Antwoordt dat veiligheid een essentieel criterium is geweest. Overleg met brandweer, HVD, 

ambulancedienst en verkeerspolitie leidde ook tot aanpassingen. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL 

B.1. ICT-visie eStad.2015 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Mist een visie op open source en open standaarden, waar de raad al tien jaar voor pleit. De 

laatste voortgangsrapportage dateert van 2009. 

 Verneemt graag voor de raad de stand van zaken over de overstap naar open standaarden en 

samenwerking in het platform Open Nederland in Verbinding. 

 Is na DaFinci extra kritisch op ICT bij de overheid. DaFinci liep mis door gebrek aan kennis 

bij de leiding, slechte communicatie en het niet onderkennen van de impact op de organisatie. 

 Gaat niet akkoord zonder een uitgebreidere specificatie van wat de raad krijgt voor het vele 

geld. 

 Wijst erop dat het nieuwe werken ook met Linux mogelijk is. 

 Gaat niet akkoord met 2,6 miljoen euro uittrekken voor Microsoft. 

 Ziet voorafgaand aan een kredietaanvraag liever eerst een uitvoeringsplan. 

Dhr. Luhoff (D66): 

 Steunt een realistische visie, gezien de moeizame relatie tussen overheid en ICT. 

 Wil een uitvoeringsnotitie, in plaats van dat het college erop terugkomt bij de begroting. 

 Is benieuwd welke lessen uit DaFinci zijn getrokken voor deze visie. 

 Is ontstemd over fouten op de website. Visueel gehandicapten moeten de website fatsoenlijk 

kunnen gebruiken. 

 Pleit ervoor de proclaim op de website intern onder de aandacht te brengen en na te leven 

door juiste informatie te plaatsen en fouten te compenseren. 

 Hanteert het principe dat gemeentelijke data openbaar moet zijn en slechts onder strikte 

voorwaarden besloten zou moeten blijven. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

 Steunt de nadruk op privacy en veiligheid. 

 Vraagt hoe het college alert gaat zijn op transparantie en met welke consequenties. 
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 Mist het onderdeel scholing, terwijl 4% werktijd verloren gaat door gebrek aan ICT-

vaardigheden. 

 Wil meer duidelijkheid over de financiële gevolgen van de visie in een uitvoeringsnotitie. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

 Is verheugd dat het college ambities uit moties overnam om met de tijd mee te gaan en ICT-

mogelijkheden beter te benutten. 

 Ziet anderzijds weinig nieuwe ambities. Gaat het om uitwerking van bestaande kaders of een 

plan voor een integraal ICT-beleid? 

Dhr. Seton (CDA): 

 Mist ook aandacht voor open source. 

 Onderstreept het belang van een uitvoeringsnotitie om duidelijk te maken welke concrete 

problemen met het geld worden aangepakt. 

 Is teleurgesteld dat geen maatschappelijk draagvlak is gezocht voor de visie, die tegelijkertijd 

ICT juist in wil zetten om burgerparticipatie te bevorderen. 

Dhr. Moes (PvdA): 

 Begrijpt niet waarom reguliere vervangingsinvesteringen aan de raad voorgelegd moeten 

worden. 

 Informeert hoeveel het schrappen van werkplekken door flexibel werken oplevert. 

 Sluit zich aan bij de vragen over open source. 

 Pleit voor een keurmerk digitale toegankelijkheid. 

 Is niet overtuigd het krediet ter beschikking te stellen, vanwege te ambitieuze planning, het 

openeindkarakter van de financiering, niet gezocht maatschappelijk draagvlak en een 

ontbrekend uitgewerkt beeld van de ICT-organisatie. Wellicht overtuigt een uitvoeringsplan 

meer. 

 Pleit voor fasering en prioritering vanuit een centraal ontwikkelbudget dat aansluit bij de 

organisatieverandering. 

 Vraagt waarop het college precies alert wil zijn als het gaat om transparantie. 

 Wil discussiëren over een visie en uitgangspunten, maar niet gekoppeld aan een krediet. 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 

 Mist een doorkijk hoe de organisatie er over vijf jaar uitziet en welke aanpak daarbij past. 

 Vraagt aandacht voor scholing en kwaliteit van systemen. 

 Sluit aan bij de kritiek op de kredietaanvraag, die los lijkt te staan van de visie. 

 Ziet een tegenstrijdigheid tussen de vraag om open source en een miljoen euro uittrekken 

voor Windows. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 

 Verwachtte dat het aflopen van het Microsoft-contract een nieuwe fase in zou luiden wat 

betreft open source en mist het gesprek hierover. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 

 Steunt bescherming van privacy en belangen van digibeten. 

 Benadrukt het belang te werken aan groene energie, aangezien internet en apparaten veel 

verspillen. 

 Leerde uit ambtelijke navraag dat de gemeente goed omgaat met vervanging van apparatuur. 

 Pleit voor werken in een cloudomgeving. Het is flexibeler voor medewerkers en goedkoper. 

Zijn hierover al contracten afgesloten? 

 Kan zich goed vinden in het pleidooi van de SP. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

 Pleit ervoor de visie los te koppelen van krediet voor achterstallig onderhoud en investeringen 

en gaat niet akkoord. 

 Sluit aan bij de vragen over open source. 

 Informeert hoe achterstallig onderhoud is ontstaan en voorkomen kan worden. Zijn hiervoor 

voldoende middelen? 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 

 Heeft geen behoefte aan een nieuw project met nieuwe systemen en grote kredieten. 
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 Vergelijkt de visie met het Forum: veel geld voor een onaf plan. 

 Vroeg diverse malen om open source. 

Wethouder Schroor: 

 Legt uit dat het krediet nodig is voor de eerste stap van de visie om digitale werkplekken 

mogelijk te maken. De (her)aanschaf van Microsoft is hiervoor nodig. Het huidige systeem is 

verouderd en ondersteuning door de leverancier vervalt binnenkort. 

 Bestrijdt dat het om achterstallig onderhoud gaat. Digitale werkplekken zijn niet in de 

reguliere begrotingen opgenomen. 

 Is ervan overtuigd de raad voldoende op de hoogte te hebben gesteld over het afschaffen en 

weer aangaan van contracten met Microsoft. Zegt toe de informatievoorziening in een brief 

toe te lichten. 

 Keek naar andere mogelijkheden voor open source, maar koos voor de voorgelegde optie. 

 Waarschuwt dat uitstel van het krediet vertraging oplevert in het realiseren van de ambities 

van het nieuwe werken en de continuïteit van dienstverlening in gevaar kan brengen. 

 Ziet ICT niet alleen als faciliterend, maar ook als strategisch instrument om beter te 

communiceren met burgers en gemeentelijke data beschikbaar te maken voor applicaties van 

derden. 

 Zegt een specificatie van de posten en producten toe. 

 Licht toe dat het gevraagde krediet 3,3 miljoen euro bedraagt, de 1,7 miljoen euro onder punt 

3 betreft dekking daarvan. 

 Verwacht met het centraliseren van de organisatie en het ICT-budget binnen bestaande 

budgetten onderdelen van de visie te realiseren. De precieze resultaten zullen blijken. 

 Komt in uitvoeringsplannen met aanvullende voorstellen en wanneer nodig kredietaanvragen. 

 Stelt dat de visie richtingen aangeeft voor de toekomst en niet een uitgebreid projectplan en 

begroting. 

 Wijst erop dat DaFinci een organisatorisch en geen ICT-probleem was. 

 Denkt na over cloudoplossingen en bij het GBA is hiervoor gekozen. Het brengt wel 

beveiligingsproblemen mee en gevoelige informatie wordt buiten de cloud opgeslagen. 

 Trekt het zich aan dat de kredietaanvraag voor de eerste stap de discussie over de visie heeft 

vertroebeld. 

 Beraadt zich over vorm en fasering van voorstellen aan de raad. 

De voorzitter: 

 Concludeert dat het college het raadsvoorstel terugtrekt voor beraad. 

 

B.2. Voorbereiding Begroting 2013 (collegebrief 24 februari 2012) 

Dhr. Van der Veen (inspreker op persoonlijke titel): 

 Stelt dat afslanken doorgaans tot een grotere gezondheid leidt. 

 Hoopt niet dat gesneden wordt in het gezonde plan van de spoorlijn naar Heerenveen. 

 Hekelt de missers en de bedrijfscultuur van de dienst RO/EZ, waar nog steeds geen 

functioneringsgesprekken plaatsvinden en ongelimiteerd externe adviseurs ingehuurd worden. 

 Pleit voor het ongedaan maken van de fusie van de diensten RO en EZ. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 

 Kan zich voorstellen dat na deze tussenstand zich meer risico's voor kunnen doen. Waar denkt 

het college aan en wat is de stand van zaken? 

 Wijst erop dat veel risico's genoemd zijn en een aantal bedragen al bekend was. 

 Stelt dat de economische crisis Groningen hard raakt bij woningbouwlocaties en 

bedrijventerreinen. 

 Benadrukt het belang te blijven investeren om structurele ontwikkelingen en voorzieningen 

niet te schaden, zonder de financiële problemen te verergeren. 

 Wijst op het groeiende belang van voorzieningen in de stad door krimp. 

 Wil bij het spreken over keuzes de inhoudelijke en financiële consequenties inzichtelijk 

hebben, zoals gevolgen voor budgetten, werkgelegenheid en problemen in de toekomst. 

 Is trots dat de voorzieningen vooralsnog ontzien zijn. 
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 Ziet weinig ruimte verder op de organisatie te bezuinigen. 

 Deinst niet terug voor een kleine lastenverzwaring om stad en voorzieningen sterk te houden. 

Dhr. Seton (CDA): 

 Stemde bij uitzondering tegen de begroting vanwege de onzekere Enexis-deal. 

 Waarschuwde voortdurend voor financiële uitglijders, maar zag het toch misgaan bij Forum, 

Meerstad en Groninger Museum.  

 Is erg geschrokken van het grote tekort, het is één minuut voor artikel 12.  

 Vraagt wanneer niet bij de begroting gemelde risico's zijn ontstaan. Wanneer waren zij bekend 

geworden zonder de gestelde schriftelijke vragen? 

 Wil een toelichting op het risico van 3 miljoen euro doorbetaling bijzonder onderwijs. Eerder 

werd gesteld dat er geen financiële consequenties waren. 

 Is niet optimistisch dat het OV-bureau en het Parkeerterrein miljoenen euro's bij kunnen 

dragen. 

 Voelt zich in de zorgen gesteund door de enquête in Dagblad van het Noorden. Veel mensen 

vragen zich af of het college de stad door de crisis kan leiden. 

 Stelt dat ontkennen en vasthouden aan alle ambities betekent dat het college uitglijdt over een 

bananenschil die er al twee jaar ligt. 

 Vraagt of de wethouder de realiteit onder ogen wil zien en alle mogelijkheden wil overwegen, 

inclusief uitstel van de tram en snijden in Forum, duurzaamheid en de organisatie. 

Dhr. Baldew (PvdA): 

 Wil een sociale stad blijven met een solide financiering. 

 Heeft geen invloed op Rijksbezuinigingen en de recessie, maar is in toenemende mate 

bezorgd over financiële blunders van de eigen organisatie. 

 Vraagt waarom tekorten niet deels zijn voorzien en meegenomen bij het opstellen van de 

begroting. Waarom is bij O2G2 lopende een onderzoek al wel extra gereserveerd en bij 

Meerstad niet? 

 Pleit in een tijd van oplopende risico's en schaarse financiën voor beter risicomanagement, dat 

kan leiden tot een lager risico en weerstandsvermogen en het voorkomen van blunders. 

 Stelt dat de gemeente scherpe keuzes moet maken, maar ook moet kijken naar de oorzaken 

van financiële blunders. De financiële risico's zullen fors blijven met gebrekkig 

risicomanagement en gebrekkige concernsturing. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 

 Begrijpt dat de halve stad geen vertrouwen meer heeft in een college dat risico's te laat inschat 

en steeds een te rooskleurig beeld schetst. 

 Verwacht nog meer tegenslag. Voldoet het risico van 3 miljoen euro doorbetaling bijzonder 

onderwijs? Eigenlijk moet vanwege de onzekere Enexis-deal nog 30 miljoen euro reserve 

extra gezocht worden. 

 Hamert met andere partijen en de accountant op voldoende weerstandsvermogen. 

 Komt bij de volgende begroting met voorstellen grote projecten als Forum en tram te 

schrappen om de stad niet kopje onder te laten gaan. 

 Ziet wel economische meerwaarde in het project Zuidelijke Ringweg. 

 Vindt lastenverhoging onaanvaardbaar in een van de armste steden, waar de belasting al hoog 

is. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

 Noemt de realiteit pijnlijk, maar stelt dat het college het aan had kunnen zien komen. 

 Stemde tegen de begroting vanwege te grote onzekerheden en te lage buffers. 

 Betreurt dat het voorstel bezuinigingen niet te schrappen in de wind is geslagen, zeker als veel 

risico's al bekend zouden zijn. 

 Vraagt opnieuw kritisch te kijken of alle ambities overeind kunnen blijven. 

Dhr. Luhoff (D66): 

 Is geschrokken van de grote opsomming van begrotingsafwijkingen. 

 Wil weten hoe het zover heeft kunnen komen. Waarom is het risico Meerstad ingeschat op 0-

17,5 miljoen euro en blijkt het zes weken later 52,5 miljoen euro? Is er wel genoeg zicht op 
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de risico's? 

 Is benieuwd welke directe acties risico’s zo veel mogelijk in bedwang kunnen houden. 

 Wil in de discussie over dekking van tekorten alles tegen het licht houden, maar denkt pas als 

laatste aan lastenverhoging. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Vindt de afwijkingen heel fors, maar maakt onderscheid tussen al bekende en nieuwe risico's, 

oorzaken (economische stagnatie, landelijke bezuinigingen) en incidentele of structurele 

tegenvallers. 

 Vraagt zich met het CDA af of een hogere bijdrage van het Parkeerbedrijf realistisch is. 

 Pleit ervoor voorlopig geen nieuwe bedrijventerreinen aan te leggen. 

 Is verrast dat aanvulling van het weerstandsvermogen voor een banenpoule niet eerder bekend 

was. 

 Vraagt om een raming van het Rekeningresultaat 2011. 

 Verzoekt het college in de Voorjaarsbrief de mogelijkheid te onderzoeken de ratio van het 

weerstandsvermogen tijdelijk te verlagen en voelt hier al langer voor. 

 Investeert graag in de Groninger samenleving, maar ziet middelen ontbreken.  

 Kan zich geen stad zonder goed sociaal beleid voorstellen, wel een stad zonder tram. Alles is 

bespreekbaar. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

 Is verbijsterd over de snel oplopende tekorten en kan zich niet voorstellen dat de lijn zich 

voort blijft zetten. Er is toch juist voor een hoog ratio weerstandsvermogen gekozen om 

risico's op te vangen? 

 Spreekt zich uit tegen verhoging van de ozb. 

 Kan zich niet voorstellen dat alle grote projecten door kunnen blijven gaan en betreurt het dat 

een second opinion geen duidelijkheid zal geven over de financiële haalbaarheid van die 

projecten. 

 Ziet het belang van de tram wat betreft RSP-gelden en bereikbaarheid, maar vraagt zich af of 

voortzetting wel verantwoord is in deze financiële omstandigheden. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 

 Blijft de tram steunen vanwege de grote economische meerwaarde. Wereldwijd blijken 

bedrijven en woningen langs tramlijnen in waarde te stijgen. Extra buslijnen sorteren niet 

hetzelfde effect. 

 Vindt dat het een regiotram moet blijven en geen stadstram moet worden. 

 Is benieuwd naar de financiële voordelen van het stoppen met het Forum. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

 Is verbaasd over de omvang van de tekorten en de bagatellisering door het college. 

 Wil weten hoe de tekorten zijn ontstaan, terwijl de begroting robuust heette te zijn. 

 Is benieuwd met welke oplossingen het college komt en wenst het succes. 

 Waarschuwt al jaren dat de gemeente te veel hooi op haar vork neemt en twijfelt aan de 

haalbaarheid van de tram. 

 Vindt het onterecht de rekening van de te hoge ambities bij Stadjers neer te leggen. 

Wethouder Dekker: 

 Antwoordt dat in januari en februari bij bespreking van de grex Meerstad duidelijk werd dat 

het weerstandsvermogen voor 52,5 miljoen euro aangepast moest worden.  

 Sprak eerder al af zes mogelijkheden voor te leggen om dit te dekken en hoort graag concrete 

voorkeuren van de raad. 

 Combineerde dat met beantwoording van vragen van VVD en CDA tot dit overzicht. 

 Deelt de zorg van de raad nu de klappen van de recessie ook in Groningen vallen. 

 Stelt dat Groningen het relatief goed doet op de gebieden werkgelegenheid en woningbouw 

en wijt dat aan blijvende investeringen. Ook heeft Groningen nog nauwelijks op 

voorzieningen hoeven bezuinigen. 

 Wijst erop dat het college de begroting al in augustus en september voorbereidt en dat deze 

een uitgebreide risicoparagraaf bevat. 
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 Legt uit dat het risico van Meerstad zwaarder is, omdat Groningen het risico nu volledig zelf 

neemt en het volgens de boxenmethode is berekend. 

 Nam in het voorjaar 2011 al op advies van de accountant een voorziening van 35 miljoen 

euro. 

 Verwacht niet dat het einde van afboekingen is bereikt wanneer de economische crisis 

doorzet. 

 Voorspelt dat het college van 2014 bij aanhoudende recessie opnieuw zo'n brief stuurt. 

 Rekent bij Westpoort voor het weerstandsvermogen met een risico van 22 miljoen euro. 

Bespreking en controle van het STEC-rapport kan tot bijstelling leiden. In de begroting zijn 

zo goed mogelijke indicaties opgenomen. 

 Stelt dat cijfers door actuele prognoses hoger uitvallen, maar toch niet geheel onbekend 

waren. Het college neemt de raad zo veel mogelijk mee in de financiële stand van zaken in de 

begroting en voortgangsrapportages. 

 Is niet van mening dat het college fouten heeft gemaakt. Een aantal risico's is wel benoemd 

bij de begroting, maar konden nog niet geschat worden. 

 Herinnert zich dat een groot deel van de raad de waarschijnlijkheidsfactor van 90% en de 

ratio van 0,8 te hoog vond, maar is blij toch voor dit strenge beleid gekozen te hebben. 

 Antwoordt dat Groningen lang niet een artikel 12-gemeente is. De provincie heeft ook laten 

weten flexibiliteit in de begroting zien. Veel kleine gemeenten worden veel harder getroffen 

door afboekingen en staan er slechter voor. 

 Plaatst het bedrag in perspectief van de begroting van 800 miljoen euro en de organisatie van 

3100 medewerkers. 10 miljoen euro structurele bezuiniging levert 130 miljoen euro op. 

 Pleit voor blijvende investeringen in de economie, werk, onderwijs, uitkeringen en mobiliteit 

van de stad door goed om te gaan met ruimtes in de begroting. 

 Vindt het te simpel het schrappen van één project als dé oplossing te presenteren. 

 Wijst erop dat het meer in kaart brengen van risico's eerder tot een hoger weerstandsvermogen 

zal leiden, maar is hier wel voor. 

 Herinnert aan de nota Risicomanagement en weerstandsvermogen uit het voorjaar van 2011 

en wacht op een reactie van de raad. Interne opleidingen zijn geïntensiveerd en voor grote 

projecten is een assistent-controller aangesteld. De gemeente doet dus al veel aan 

risicomanagement. 

 Wijst erop dat bij de gemeenterekening risico's geactualiseerd worden met een voorzichtig 

doorkijkje naar een meerjarenplan. 

 Oppert voor bespreking van de jaarrekening een workshop te houden over de risicoparagraaf 

en risicomanagement om vragen te beantwoorden en te discussiëren. 

 Voelt zich door het krantenartikel over afnemend draagvlak voor Forum en tram gestimuleerd 

het verhaal nog duidelijker voor het voetlicht te brengen. 

 Wijst erop dat de gemeente jarenlang 30 miljoen euro positief rekeningresultaat boekte. Door 

de recessie zal de stad moeten wennen aan slecht nieuws, waarbij het college het met 

randvoorwaarden van de raad op zal moeten lossen. 

Op verzoek van de VVD wordt de collegebrief geagendeerd voor de raad van 28 maart 2012. 

 
C. HUISHOUDELIJK DEEL 

C.1. Ingekomen stukken 

Geen amenderingen. 

 
C.2. Vaststelling verslagen 1 en 16 februari 2012 

 1 februari 2012: E.P. Koopmans moet zijn E.B. Koopmans. 

 16 februari 2012: De heer D. Jager (VVD) was met kennisgeving afwezig. 

De verslagen worden conform deze wijzigingen vastgesteld. 

 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 15.28 uur. 

 


